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dotyczy: interpelacji złożonej w dniu 01 lipca 2024 r. - stosowanie ulg przy najmie 
obiektów sportowych MOSiR w Zgierzu 

Odpowiadając na Pana interpelację z dnia 27 czerwca 2024 r., a złożoną 1 lipca 
2024 r., dotyczącą rozważenia wprowadzenia 2-letniej karencji na korzystanie 
z preferencyjnych ulg za wynajem obiektów sportowych MOSiR dla nowo powstałych 
stowarzyszeń i klubów sportowych informuję o zasadach, które stosowane są w MOSiR przy 
najmie obiektów na zajęcia sportowe: 

1. Zgodnie z ustawą o działalności komunalnej oraz wydanym przez Radę Miasta Zgierza 
na jej podstawie upoważnieniem dla Prezydenta Miasta Zgierza, Prezydent Miasta określa 
zasady korzystania z miejskich obiektów i urządzeń użyteczności publicznej w zakresie 
obiektów sportowych zarządzanych przez MOSiR (wszystkie obiekty administrowane przez 
MOSiR) oraz Miejskie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. (pływalnia 
w budynku Łaźni Miejskiej); w zasadach tych Prezydent określa maksymalne ceny, jakie 
administrator obiektu może zastosować za wstęp do obiektu bądź wypożyczenie sprzętu 
sportowego a także możliwe do stosowania ulgi i zwolnienia; ustalenie szczegółowych cen 
należy do kompetencji - odpowiednio: Dyrektora MOSiR lub Zarządu Spółki. 
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2. Wpisanie bezpośrednio do cennika postulowanej zasady nie wydaje się właściwym. 
Dyrektor czy Zarząd Spółki każdorazowo analizuje zgłoszenie klubu o zawarcie umowy najmu 
obiektu bądź jego powierzchni na cele sportowe, a jednym z kryteriów branych po uwagę 
jest właśnie m.in. okres funkcjonowania klubu na terenie Zgierza, a ponadto znaczenie danej 
dyscypliny sportowej dla rozwoju sportu w Zgierzu (w tym także w kontekście historycznym, 
jak to stało się ostatnio z hokejem na lodzie), osiągnięcia sportowców klubu itp. Stosowanie 
preferencyjnych cen powinno być więc co do zasady elastyczne, a nie sztywnie uregulowane, 
dając szansę stymulowania możliwość rozwoju sportu w mieście, także w nowych 
dyscyplinach sportowych. 


